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GEMEENTEBELANGEN, JOUW VERTROUWDE PARTNER
Het verhaal van Gemeentebelangen Knokke-Heist is een 
indrukwekkend succesverhaal dat bijna vier decennia lang de 
toon heeft gezet in het bestuur van de gemeente. De groep heeft 
gedurende deze periode steeds het belang van de inwoners, 
tweede verblijvers en bezoekers vooropgesteld, en daarbij 
doelbewust gekozen voor beleid boven politiek. De kracht 
van deze aanpak lag in de autonomie en het vermogen om 
beslissingen te nemen zonder externe partijpolitieke inmenging, 
altijd met het welzijn van de gemeenschap in gedachten.

Na het onverwachte overlijden van burgemeester Leopold 
Lippens, een pijler binnen de partij, ontstonden er echter 

spanningen. Er kwamen meningsverschillen naar voren, met name over gevoelige dossiers 
zoals de torenplannen, bepaalde vastgoedprojecten, en de schoolfusie. Deze kwesties 
zorgden voor onrust onder de bevolking en binnen de partij zelf. Het bleek dat niet iedereen 
over de juiste informatie beschikte, wat leidde tot verkeerde inschattingen van sommige 
beslissingen.

Desondanks slaagde de groep erin om het gezonde verstand te laten zegevieren. Een 
grote meerderheid binnen Gemeentebelangen besloot om de torendossiers stop te zetten 
en onvoorwaardelijk te kiezen voor het gemeentelijk onderwijs. De vastgoedprojecten 
werden opnieuw kritisch en correct bekeken, wat leidde tot hernieuwde rust en stabiliteit 
binnen de partij en de gemeente. Hoewel dit proces niet zonder gevolgen bleef, met enkele 
mandatarissen die de partij op eigen initiatief verlieten, bleef de overgrote meerderheid 
trouw aan de nieuwe koers.

Deze koerswijziging heeft de groep alleen maar sterker gemaakt. De samenwerking tussen 
de schepenen en gemeenteraadsleden van Gemeentebelangen is hechter dan ooit, en de 
voorbereiding op de komende verkiezingen verliep veelbelovend. Het enthousiasme onder 
de inwoners, die zich spontaan aanboden om als kandidaat op de lijst te staan, bevestigde 
dat de ingeslagen weg de juiste is. Het vertrouwen van de gemeenschap is grotendeels 
hersteld, en de partij is klaar om met een sterk en divers team de uitdagingen van de 
toekomst aan te gaan.

Met deze solide basis en de herwonnen rust in de partij, kijkt Gemeentebelangen met 
vertrouwen naar de toekomst. De kandidaten vormen een mix van jong en oud, ervaren en 
nieuwkomers, allen gedreven door een gedeelde passie voor Knokke-Heist. Deze brede 
vertegenwoordiging van de bevolking zorgt ervoor dat de groep klaar is om verder te 
bouwen aan het succesnummer dat Gemeentebelangen al bijna 40 jaar is.

De steun van de kiezer is cruciaal om deze koers voort te kunnen zetten en te blijven werken 
voor het welzijn van Knokke-Heist en haar inwoners. Met de spirit en inzet die zo kenmerkend 
was voor wijlen burgemeester Leopold Lippens, blijft de groep zich inzetten voor de 
gemeenschap.

Dit is de tweede van drie brochures waarin telkens kandidaten worden voorgesteld. Ze 
nemen u mee naar een plek in onze gemeente met een fijne herinnering, een leuk verhaal, 
een sterke emotionele binding of gewoon een plek die de kandidaat koestert en beleeft.

Zo (her)ontdekt u misschien verrassende plekken in onze gemeente en beseft u nog meer 
waarom u zo graag in Knokke-Heist woont, werkt en leeft.

De eerste brochure kunt u steeds lezen en herlezen op www.gemeentebelangenkh.be.

Jan Morbee
Jouw Burgemeester



12 november 1988 

Getrouwd met Vito Van Laeken 
2 kindjes; Anaïs (4) en Jean (2)

Master Politieke en Communicatie  
Wetenschappen UGent
Master General Management Vlerick  
Business School

Zaakvoerder Zeitschild Skin Aesthetics 
Benelux

6de generatie familie Cosyn

Hobby’s: lopen, skiën, koken, lezen, 
met vrienden uit eten gaan

Knokke-Heist is niet voor niets de parel van de 
kust. Onze gemeente biedt eindeloze moge-
lijkheden voor jong en oud, met een onvervalst 
vakantiegevoel dat het hele jaar door voelbaar 
is. Als ik na mijn werk ‘s avonds terug naar Knok-
ke-Heist rijd, voel ik meteen de rust en het warme 
thuisgevoel dat onze gemeente zo uniek maakt. 
Dit vind je nergens anders.

Een van mijn favoriete plekken om te vertoeven in 
Knokke-Heist is zonder twijfel Lakeside Paradi-
se. Een toegankelijke locatie waar altijd iets te be-
leven valt voor iedereen. Van zodra het weer het 
toelaat, kom ik er vaak na schooltijd met de kin-
deren om te ontspannen en te genieten van een 
aperitiefje. Tevens begin ik er graag mijn dag met 
een ochtendrun; de zonsopgang die over het wa-
ter schittert, is elke keer weer adembenemend 
en geeft me energie voor de rest van de dag. 

Lakeside bruist van het leven, van sportieve ac-
tiviteiten tot gezellige ontmoetingsplekken. Ik kijk 
ernaar uit dat mijn kinderen hier straks leren wa-
keboarden aan de kabelbaan. 

Onderwijs als fundament voor de toekomst.
Het scholendossier heeft mij ertoe gebracht om 
de stap naar de politiek te zetten, omdat goed 
onderwijs van onschatbare waarde is. Als ge-
meente is het belangrijk dat we ouders de vrij-
heid geven om te kiezen tussen verschillende 
schoolnetten. Zo blijven we aantrekkelijk voor 
jonge gezinnen en zorgen we voor een gezonde 
verjonging van onze gemeenschap.

Ook ligt het ondersteunen van onze lokale eco-
nomie en ondernemers mij nauw aan het hart. 
Dankzij hen kunnen we elk jaar weer de hoogste 
kwaliteit bieden aan onze inwoners, tweedever-

blijver en toeristen. Als zelfstandig onderne-
mer weet ik hoe belangrijk het is om een aan-
trekkelijk klimaat te creëren waarin lokale 
bedrijven kansen krijgen en kunnen groeien, 
ook buiten het zomerseizoen.

Ik ijver voor een Knokke-Heist die niet alleen 
veilig en schoon is, maar ook een plek waar 
authenticiteit en innovatie hand in hand 
gaan. Een gemeente waar kinderen zorge-
loos kunnen opgroeien, waar de kwaliteit 
van leven centraal staat, en waar we met 
trots kunnen zeggen dat iedereen zich er 
thuis voelt. Alleen door samen te investe-
ren in een toekomstgericht en vernieuwend 
beleid, behouden we de unieke charme van 
Knokke-Heist voor generaties die volgen.

VOOR EEN VEILIGE, NETTE EN BLOEIENDE GEMEENTE

GAËLLE SIX
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16 juli 1971

Studies geneeskunde UGent
Huisarts in Knokke-Heist sinds 1998

Moeder van Jeroen en Pauline Dobbelaere 
(1999 en 2000)
Gehuwd met Bruno de Wispelaere 2016

Raadslid sinds 2019, mandaten in Bijzonder 
Comité van het OCMW, Welzijnsvereniging 
Het Dak, AGSO, AV Bestuur van Toerisme, AV 
Betaalbaar Verhuurkantoor (BVK)
Lid van het Ethisch Comité in AZ Zeno sinds 
2014 

Vrije tijd : natuur, cultuur, golf, wandelen, actua-
liteit volgen (kranten)

NADINE COSTERS

Het Zegemeer is een bijzondere plek die diep met 
mij verbonden is. Het spel van licht en kleuren, of 
het nu zonnig, regenachtig of winderig is, blijft me 
steeds weer fascineren. Op mijn route van de druk-
ke winkelstraten of de dorpskern van Knokke—
mijn thuis—naar het strand en de dijk, ervaar ik hier 
een moment van rust en reflectie. Dit meer is mijn 
persoonlijke oase, waar ik na het werk of op weg 
naar een strandwandeling even kan ontsnappen 
aan de dagelijkse drukte.

Maar het Zegemeer biedt meer dan alleen rust; 
het is ook een ontmoetingsplek. Hier kom ik in 
contact met lopers, kinderen die hun eerste fiets-
pogingen wagen, en mensen die beschut van de 
zeewind genieten, ongeacht het weer. Dit is waar 
ik met volle overtuiging woon en werk, en waar ik 

Knokke-Heist heeft altijd al een platform ge-
boden voor kunst, een traditie die met trots 
wordt voortgezet. De villa’s rondom het Zege-
meer, afgewisseld met moderne gebouwen, 
trekken een divers publiek. Urbanistisch ge-
zien heeft deze buurt een rijke geschiedenis, 
met belangrijke verbindingen tussen bewo-
ning en strand, en de culturele as tussen het 
Casino en cultuurcentrum Scharpoord. De 
uitdagingen voor dit gebied zijn groot, maar de 
vooruitzichten zijn veelbelovend.

In oktober 2018 kreeg ik het vertrouwen om in 
de Gemeenteraad te zetelen. Met passie en 
overtuiging wil ik mijn mandaat voortzetten, 
om deze bijzondere plek en onze gemeen-
te te blijven dienen. Het Zegemeer, met zijn 
schoonheid en betekenis, symboliseert mijn 
ideaal: een Knokke-Heist waar natuur, cultuur 
en gemeenschap in harmonie samenkomen.

op een ontspannen manier vrienden, patiënten en 
kennissen tegenkom. De beelden van mensen die 
op de banken genieten van een boek, een partijtje 
petanque spelen of hun huisdier uitlaten, vervullen 
me met vreugde.

Mijn band met het Zegemeer gaat terug tot mijn 
middelbare schooltijd, toen ik hier vaak looptes-
ten aflegde. Deze herinneringen zijn door de jaren 
heen alleen maar waardevoller geworden. Het 
schouwspel van watervogels op het meer weet 
jong en oud, koppels en families te betoveren. 
Vroeger was dit de plek voor waterskiërs en spec-
taculaire vuurwerken, en tegenwoordig is het de 
thuishaven van Panamarenko’s ‘Wuivende Krab-
ben’. Dit speelse kunstwerk is precies wat ik zo 
waardeer aan deze plek.

HET ZEGEMEER: EEN PLEK VAN VERBINDING 
EN VERWONDERING

7
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12 mei 1999 

Sport management 
Escuela Universitaria Real Madrid

Voorzitter Reddersclub Knokke-Heist

Sportief / commercieel departement 
KV Kortrijk

10 zomers lang jobstudent op het strand 
beigneur-redder

Fervent sporter 

SÉBASTIEN MATTHYS

REDDER ZIJN IS 
VERANTWOORDELIJKHEID NEMEN
Hier sta ik, naast de reddingsboot in de hoofdred-
dingspost—een plek die veel voor mij betekent. Ja-
renlang was ik hier postoverste, en deze boot was 
mijn trouwe metgezel tijdens cruciale momenten. 
Als kind was ik gefascineerd door de redders met 
hun rode Scapa-uniformen en hoge strandstoe-
len. Het was mijn droom om zelf strandredder te 
worden, en met veel inzet heb ik die droom waar-
gemaakt.

Het redderschap was uitdagend maar dankbaar, 
vol verantwoordelijkheid en levenslange vriend-
schappen. Elke dag waarschuwden we honder-
den baders voor de onvoorspelbare gevaren van 
de Noordzee. Elk jaar trainden we nieuwe teams en 
zorgden we ervoor dat de post operationeel bleef. 

Deze ervaring heeft mijn liefde voor de zee en sport 
gevormd. Als redder moest ik elk jaar zware fysieke 
testen afleggen en altijd paraat staan—een zware 
maar waardevolle taak.

Na mijn tijd op het strand vond ik een nieuwe uitda-
ging naast het voetbalveld. Dankzij mijn studies en 
stages bij Club Brugge en Real Madrid werk ik nu 
bij het sportieve en commerciële departement van 
KV Kortrijk. Ondanks mijn nieuwe carrière heb ik 
mijn band met het strand behouden. Als voorzitter 
van de reddersclub Knokke-Heist zet ik me vol en-
thousiasme in voor het opleiden van jeugdstrand-
redders. Het trainen van de volgende generatie 
redders is cruciaal voor onze gemeente, en ik ben 
trots om daaraan bij te dragen.

Knokke-Heist betekent voor mij ook sport. 
Ik speel wekelijks tennis en padel, waarbij de 
interclubwedstrijden altijd hoogtepunten zijn. 
Daarnaast zwem ik regelmatig en houd ik mijn 
conditie op peil door te voetballen bij FC Col-
lins, na eerdere periodes bij RKFC en FC MLF, 
ook bekend van de Kersefeesten.

Mijn betrokkenheid bij Gemeentebelangen 
komt voort uit mijn passie voor onze ge-
meente. Hoewel Knokke-Heist de afgelopen 
decennia uitstekend is bestuurd door Ge-
meentebelangen, geloof ik in de noodzaak 
van verjonging en vernieuwing. Met een com-
binatie van ervaring en frisse ideeën staat 
Gemeentebelangen klaar om de volgende 
stap te zetten in de ontwikkeling van onze ge-
meente. Ik ben er klaar voor om mijn bijdrage 
te leveren aan een dynamische toekomst voor 
Knokke-Heist.
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22 augustus 1980

Gehuwd met Dieter Waeghe, fiere mama 
van Ruben, Thomas en Vincent Waeghe
Dochter en zus van Hugo De Plecker, 
Marina Timmerman en Phyllis De Plecker
 Kleindochter van Staftje Timmerman en 
Jenny Hots, Raymond en Emma De Plecker

Zaakvoerder van Hotels4sale en Casaspanje

Gemeenteraadslid
 Politieraadslid

 https://www.facebook.com/kellypolitics

KELLY DE PLECKER

HIER EN NU, EEN PIJL ALS STARTPUNT, ELKE DAG
Vanuit mijn kantoor in Brink kijk ik elke dag naar 
de pijl van kunstenaar Jean Pierre Raynaud, een 
17 meter hoog kunstwerk van zwart staal. Dit 
indrukwekkende werk van een internationaal 
befaamde kunstenaar is een constante herin-
nering aan de kracht en impact die kunst kan 
hebben. Het inspireert me dagelijks en versterkt 
mijn overtuiging dat we in Knokke-Heist een om-
geving moeten creëren waarin cultuur, gemeen-
schap en vooruitgang centraal staan.

Mijn vader, Hugo, is mijn rots in de branding. Hij 
heeft niet alleen mijn politieke pad gevormd, 
maar ook mijn zakelijk inzicht aangescherpt. 
Als ere-schepen en gewezen provincieraadslid 
heeft hij zijn stempel gedrukt op de liberale partij, 
en zes jaar geleden nam ik met trots zijn politieke 
passie over. Via mijn Facebook-pagina, Kellypo-
litics, blijf ik in contact met onze gemeenschap 

en en bloeien van deze initiatieven geeft me 
hoop voor de toekomst.

In mijn politieke werk streef ik naar een 
Knokke-Heist waar iedereen, van jong tot 
oud, zich thuis voelt en de mogelijkheid heeft 
om zijn of haar talenten te ontplooien. Ik ben 
gedreven om de kwaliteit van leven in onze 
gemeente te waarborgen en verder te ver-
beteren. Met jouw steun kunnen we samen 
bouwen aan een gemeenschap die klaar is 
voor de toekomst.

Mijn vriendinnen omschrijven mij als em-
pathisch, gedreven, betrouwbaar, en recht-
vaardig—eigenschappen die ik dagelijks 
inzet in mijn politieke werk. Als een sterke 
persoonlijkheid met een passie voor onze 
gemeente, ben ik vastberaden om van 
Knokke-Heist een plek te maken waar ieder-
een trots op kan zijn.

en werk ik aan een betere toekomst voor Knok-
ke-Heist.

Met mijn gezin woon ik in Heulebrug, een warme 
en kindvriendelijke buurt. Als moeder van drie tie-
nerzonen, zet ik me volledig in voor hun ontwik-
keling, zowel binnen als buiten het sportveld. Hun 
verschillende passies—van voetbal tot surfen en 
wielrennen—laten zien hoe divers en dynamisch 
onze gemeenschap is. Deze ervaringen leren me 
dagelijks hoe belangrijk het is om een breed sca-
la aan mogelijkheden te bieden voor jongeren 
om hun talenten te ontdekken en te ontwikkelen.
Binnen de vrouwenbeweging Markant heb ik 
meerdere Best Pittig-afdelingen mee opgericht, 
waaronder in 2015 de afdeling Knokke-Heist. Dit 
netwerk voor jonge, ondernemende vrouwen 
toont het belang van solidariteit en ondersteu-
ning binnen onze gemeenschap. Het zien groei-
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16 april 1972

Vader van drie kinderen

20 jaar doorgebracht tussen mijn vader 
 in Knokke-Heist … en mijn moeder,  
een fotografe in Brussel.  

Fotografeerde mijn weg door een  
rechtenstudie aan de ULB in Brussel, 
een BA Politieke Wetenschappen aan  
Columbia University in NYC, 
en een postgraduaat in Kunst & Professio-
nele Fotografie aan de University of the Arts 
London / Central Saint Martins

Fotograaf / Beeldende Kunst / Art Director / 
Tentoonstellingen / Boeken / Magazine 

Natuurliefhebber - Reizen om te Werken 
- Ontmoeten - Begrijpen - Delen - En dan 
terugkeren naar Knokke-Heist … mijn wortels.

IK ERFDE DE LIEFDE VOOR KNOKKE-HEIST VAN MIJN VADER
Bijna vier jaar na het overlijden van mijn vader 
ben ik trots om me kandidaat te stellen op de lijst 
van Gemeentebelangen, de partij die hij veertig 
jaar lang heeft geleid en waarvan hij oprichter en 
boegbeeld was. Het is een eer om deel uit te ma-
ken van dit vernieuwde team—een dynamische 
en gezonde mix van jonge en ervaren vrouwen 
en mannen, allemaal verenigd door dezelfde 
passie: Knokke-Heist, onze geliefde gemeente.

We moeten ons bewust zijn van het cruciale be-
lang van deze verkiezingen. Dit is een beslissend 
moment voor de toekomst van Knokke-Heist, en 
dat kan ik niet genoeg benadrukken. Mijn diepste 
wens is om de vooruitstrevende visie van mijn va-
der voort te zetten. Ik streef ernaar om ervoor te 
zorgen dat Knokke-Heist opnieuw wordt geleid 
door een team van integere, gemotiveerde en 
onafhankelijke mensen die het belang van onze 

gemeenschap altijd vooropstellen. En daar ben 
ik ook klaar voor.

Mijn liefde voor Knokke-Heist is diepgeworteld 
en onvoorwaardelijk. Mijn achtergrond in rech-
ten, aangevuld met een bachelor in Politieke We-
tenschappen aan Columbia University in New 
York, heeft mijn interesse voor sociale vraag-
stukken en welzijn alleen maar versterkt. Deze 
thema’s staan centraal in mijn werk en vormen 
de kern van mijn inzet voor onze gemeenschap. 
Bovendien speelt de natuur, waarmee mijn fami-
lie al generaties lang een sterke band heeft, een 
belangrijke rol in mijn leven en denken.

Cultuur is een passie die ik van mijn moeder heb 
geërfd. Deze liefde heb ik verder ontwikkeld met 
een master in Fotografie in Londen. Deze oplei-
ding heeft mijn vastberadenheid om een posi-

tieve bijdrage te leveren aan Knokke-Heist 
alleen maar versterkt. Cultuur, natuur, en 
sociale rechtvaardigheid zijn voor mij onlos-
makelijk verbonden en vormen de pijlers van 
mijn visie voor onze gemeente.

Samen met Gemeentebelangen wil ik de 
continuïteit in ons bestuur waarborgen, 
terwijl we blijven innoveren en investeren 
in de toekomst van Knokke-Heist. De visie 
en gedrevenheid van mijn vader, gecombi-
neerd met mijn eigen ideeën en die van het 
team om me heen, vormen de kern van mijn 
inzet. Mijn missie is om Knokke-Heist te laten 
bloeien, met respect voor onze tradities en 
een scherp oog voor de toekomst van elke 
inwoner. 

Leve Knokke-Heist!

VALERY LIPPENS
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1 december 1980

Gehuwd met Tiffany Bulcke en 2 kinderen 
Lucien (10 jaar) en Louise (6 jaar)

Eventmanager voor dienst cultuur aan het 
gemeentebestuur Knokke-Heist
Bachelor in orthopedagogie, creatief therapeut

Ondervoorzitter jeugdraad
Monitor speelpleinwerking
Leider KSA Knokke
Bestuurslid gezinsbond Knokke
Voorzitter jeugdproject Knal!, 
Bestuur jeugdclub ’t Verzet,...

Muziek, voetbal, tuinieren, uitjes met vrienden 
en gezin

OP ONTDEKKING MET HET GEZIN 
IN DEZE UNIEKE PLEK 
Met mijn gezin trek ik er graag op uit in het Zwin. 
Het is een plek waar ik samen met Tiffany, Lucien 
& Louise in het weekend vaak geniet van alles wat 
de natuurpracht te bieden heeft. Het is steeds een 
avontuur voor de kids; of ze nu een kikker zien 
wegspringen voor hun voeten, de hooglanders 
ontmoeten of de prachtige bloemen in bloei zien 
staan, elk seizoen heeft een unieke schoonheid. 

Net zoals in het Zwin steeds iets nieuws te ontdek-
ken valt, moeten we als gemeente ook blijven ver-
nieuwen.  Ambitieus zijn en vooruitgang nastreven 
is essentieel, maar we moeten tegelijkertijd onze 
unieke identiteit bewaren. Die identiteit is het fun-
dament van Knokke-Heist, en ik ben vastbesloten 
om die te beschermen terwijl we samen werken 
aan een betere toekomst.

van een fijne aperitief op de Zeedijk, of het 
vieren van het Heistse carnaval en het dorps-
feest in Westkapelle. Deze evenementen illus-
treren de levendige geest van Knokke-Heist, 
iets wat ik koester en wil versterken.

De keuze voor Gemeentebelangen was voor 
mij vanzelfsprekend. In de afgelopen maan-
den hebben wij als team moeilijke tijden door-
staan, maar dit heeft ons sterker gemaakt. We 
hebben niet alleen de meeste bestuurserva-
ring, maar ook een team dat verder kijkt dan 
enkel verkiezingen. Onze groep staat garant 
voor stabiliteit, ervaring en een visie die de 
toekomst met beide handen aanpakt, zon-
der onze identiteit te verliezen. Samen met 
Gemeentebelangen wil ik werken aan een 
Knokke-Heist dat klaar is voor de uitdagingen 
van morgen, met respect voor het verleden 
en oog voor wat ons bijzonder maakt.

Reeds 10 jaar werk ik als eventmanager bij de 
dienst cultuur van het gemeentebestuur. In die tijd 
heb ik heel wat events mogen vernieuwen en ver-
sterken en zien hoe ze telkens weer mensen sa-
menbrengen op een toffe manier.  Deze job heeft 
me een grondig inzicht gegeven in de werking van 
onze gemeentelijke diensten en de samenwer-
king met het bestuur. Het is deze synergie die onze 
gemeente vooruithelpt, en ik ben klaar om een 
stap verder te gaan. Grotere projecten aanpak-
ken, samen met een team dat klaarstaat voor de 
uitdagingen van morgen, is mijn volgende ambitie. 
Mijn stressbestendigheid en ervaring in crisisbe-
heer zijn daarbij onmisbare troeven.

Naast mijn werk geniet ik van de kleine momenten 
zoals een wandeling in het Zwin maar evengoed 

MICHAEL MUYLLAERT
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21 juli 1993

Sedert 2017 werkende in diverse diensten 
van de gemeente -
nu stafmedewerker dienst wonen

Bezieler en oprichter van Gravity Dance 
Studio

Enthousiast, gedreven, perfectionistisch

XIRA GEERAERTS

“Dance, Dance, Dance” belichaamt mijn passie en 
visie voor Knokke-Heist. 

Twee jaar geleden richtte ik GravityDance Studio 
op, waar we wekelijks in sportcentrum Laguna 
samenkomen. Dans is veel meer dan beweging; 
het is een krachtige manier om creativiteit te uiten, 
jongeren te verbinden en emoties te kanaliseren. 
Door mijn liefde voor dans te delen, hoop ik bij te 
dragen aan een samenleving die jongeren inspi-
reert, versterkt en samenbrengt.

De eerste ‘Dance’ is mijn toewijding aan dans en 
de rol die dansen speelt in het bevorderen van 
persoonlijke groei en gemeenschapsvorming. 
Dans biedt een manier om jezelf te ontdekken en 
te ontwikkelen, wat ik graag met anderen deel.

De tweede ‘Dance’ staat voor mijn liefde voor 
Knokke-Heist. Acht jaar geleden verhuisde ik naar 
deze gemeente en vond ik hier mijn tweede thuis. 
Ondanks dat ik geen kind van de zee ben, heb ik 
mijn hart verloren aan deze plek. 

Als medewerker van de dienst Wonen draag ik 
bij aan een goed gestructureerde dienst die altijd 
klaarstaat voor onze inwoners. Onze bruisende 
gemeente biedt veel, maar er zijn altijd grenzen 
die we moeten respecteren, maar toch proberen 
te overstijgen. Mijn ambitie is om jongeren te be-
houden door hen kansen te bieden binnen onze 
gemeente en zo hun talenten te laten ontwikkelen, 
zodat ze een toekomst in onze gemeente zien.

De derde ‘Dance’ staat voor gelijkheid en zelfbe-
schikkingsrecht. Iedereen verdient het om zichzelf 

te zijn en om invloed uit te oefenen op zijn of 
haar leven. Het is cruciaal dat we een inclu-
sieve samenleving creëren waarin iedereen 
gehoord wordt en een volwaardige rol kan 
spelen, ongeacht achtergrond of identiteit. Ik 
wil samenwerken om een toekomst te bou-
wen waarin iedereen zijn plek vindt, zonder 
concessies te doen aan de rijke geschiedenis 
en kwaliteit van onze gemeente.

Samen kunnen we grootse dingen bereiken. 
Ik zet me volledig in voor een Knokke-Heist 
waar elke inwoner zich thuis voelt en waar we 
samen kunnen groeien. En daar is Gemeen-
tebelangen met onze fantastische burge-
meester Jan Morbee garant voor. 

Let’s go full out! Dance… Dance… Dance…

DANCE, DANCE, DANCE …
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28 juli 1956

Gehuwd met Sabine Heyneman, 
gewezen kleuterleidster in  De Pluim
Papa van Céline en Maxime – 
papie van Camille en Alixe
Zoon van Omer Vlietinck – 
gewezen gemeenteraadslid Heist

Gemeenteraadslid sedert 2006
Voorzitter CD&V 2006-2012 
Schepen 2017-2021 en 2023-2024
Voorzitter vzw toerisme
Bestuurder Agso 
Bestuurslid Harmonie Sint Cécilia Heist
Past voorzitter Lions Club Knokke-Zoute
Past Voorzitter JCI Knokke-Heist
Oud Praeses studentenclub Moeder Coudekercke

PHILIPPE VLIETINCK

Onze kinderen en kleinkinderen zijn het dierbaar-
ste dat we hebben in het leven. Zij bezorgen ons 
een onuitputtelijke bron van levensvreugde en 
geluk, maar ook een continue bezorgdheid over 
de wereld waarin zij opgroeien.

Camille (8) en Alixe (3) zijn onze oogappels. Bijna 
dagelijks worden mammie en pappie ingescha-
keld om de ouders een stukje te ontlasten in ver-
voer of opvang. Ook een familiefeestje is nooit 
ver weg. We zijn beide jong gepensioneerden en 
hebben tijd genoeg om hen liefdevol te omringen.

Een vast stramien waar ze naar uitkijken is het be-
zoek aan een speeltuintje. Hiertoe zijn de mogelijk-
heden eindeloos. Onder impuls van de werkgroep 
‘Spelen en Verpozen’ van het Gemeentebestuur 
zijn er in Knokke-Heist verschillende mooie wijk-
speeltuintjes aangelegd die veel succes kennen.

worden georganiseerd door het Gemeen-
tebestuur.

Als gemeenteraadslid was ik de voorbije jaren 
zeer nauw betrokken bij het behoud van onze 
gemeentescholen, zodat elkeen een bewus-
te keuze kan blijven maken voor het scholen-
net dat bij hun kind past.

Onze levenskwaliteit in Knokke-Heist moeten 
we vrijwaren voor onze kinderen en kleinkin-
deren, en voor Camille en Alixe in het bijzon-
der, en daar staan alle kandidaten van de Ge-
meentebelangen borg voor.

Wij verkiezen ofwel het speeltuintje achter de 
kerk in Ramskapelle ofwel in Heulebrug of aan de 
Krommedijk in Heist. Zij bieden een veilige, mooie 
en nette omgeving waarin kinderen naar har-
tenlust kunnen spelen en nieuwe vriendjes leren 
kennen.

Als alternatief zijn er ook nog de speelpleintjes op 
de strandconcessies – met dank aan de badkar-
houders – en het ruim aanbod van de  Horeca-uit-
baters, zoals de 6 Bochten, Marie Siska, Zaelig 
Hotel, Boerenhof, …

Daarnaast kunnen onze kinderen nog genieten 
van het ruim vrijetijdsaanbod dat wordt aan-
geboden in onze gemeente. Camille is een en-
thousiast lid van KSA De Tokke, volgt beelden-
de kunsten in de Maak en dansen bij Le Cygne. 
Alixe geniet nu al van de vakantiekampjes die 

ONZE (KLEIN)KINDEREN, ONZE TOEKOMST
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21 maart 1974

 Rechten (FUNDP & VUB)
 LL.M. (UAntwerpen) 
International EMBA, IMD Business School 
(Zwitserland)
Sustainable Investing, Harvard Business 
School 

Advocaat (Balie Brussel)
Ondernemer 
Internationale operationele & management 
functies in de bedrijfswereld

 UNIZO (bestuur)
Vrienden van het Zoute
 IMD Alumni Club België-Luxemburg 
(bestuur)
 IMD TOGETHER for a sustainable future  
(bestuur)

Het Burgemeester Frans Desmidtplein belichaamt 
de kern van Knokke-Heist. Als een belangrijk ver-
keersknooppunt en economische pijler weerspie-
gelt dit plein ook de rijke kunsthistorische beteke-
nis van onze gemeente. Het art deco gedenkteken 
op het plein benadrukt deze culturele waarde en 
draagt bij aan de kosmopolitische sfeer die Knok-
ke-Heist zo uniek maakt.

Knokke-Heist trekt bezoekers en inwoners van 
over de hele wereld aan. Onze uitgestrekte stran-
den, ongerepte natuur, bruisende bedrijven, stijlvol-
le winkels, en een breed scala aan gastronomische 
en culturele ervaringen maken onze gemeente tot 
een bijzondere bestemming. Deze mix van stede-
lijke voorzieningen en natuurlijke schoonheid lokt 

zowel toeristen als nieuwe bewoners, die op zoek 
zijn naar een hoge levenskwaliteit.

Daarnaast is Knokke-Heist een belangrijke ont-
moetingsplaats voor internationale zakenmensen 
en investeerders, wat de economische vitaliteit van 
de regio versterkt. De combinatie van economi-
sche dynamiek en hoogwaardige levenskwaliteit 
maakt onze gemeente niet alleen aantrekkelijk om 
te bezoeken, maar ook om te wonen en te werken.

Na jaren in het buitenland te hebben gewoond en 
gewerkt, werd ik aangetrokken tot Knokke-Heist 
vanwege de uitstekende infrastructuur, goed on-
derhouden openbare ruimten, en de nadruk op 
duurzaamheid. Deze vooruitstrevende benade-

ring zorgt ervoor dat onze gemeente klaar is 
voor de uitdagingen van de toekomst, waar 
economische groei hand in hand gaat met het 
behoud van onze natuurlijke omgeving.

Mijn visie is om samen te werken aan een toe-
komst waarin Knokke-Heist niet alleen een 
prachtige plek is om te wonen, maar ook een 
inspirerende gemeenschap waar iedereen 
zich thuis voelt. In een tijd waarin het vertrou-
wen in politieke instellingen onder druk staat, 
is goed bestuur essentieel. Transparantie, ver-
antwoording, integriteit en actieve betrokken-
heid van inwoners vormen de basis van een 
sterke, rechtvaardige gemeenschap.

Ik kijk ernaar uit om mijn internationale ma-
nagementervaring en juridische kennis in te 
zetten voor de inwoners van Knokke-Heist, 
en bij te dragen aan een duurzaam lokaal be-
stuur. Samen kunnen we een welvarende en 
harmonieuze toekomst voor onze gemeente 
realiseren.

EEN LOKAAL KNOKKE-HEIST MET EEN 
INTERNATIONALE VISIE! 

CHARLOTTE 
VAN HAUTEKERKE
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3 april 1993 

Verhuisde op zijn 11 jaar naar Knokke-Heist
Opgegroeid en gevestigd in Heist
Samenwonend met Saskia, en trotse plus-
papa van Lennert, Brent en Flowé

Sportvisser en fervente carnavalist

Trots op de Noordzee

Hard werken zit in mijn bloed. Mijn moeder heeft 
een kapperszaak in Heist, en daarnaast ben ik 
opgegroeid in de horeca. Ik heb van jongs af aan 
geleerd wat het betekent om door te zetten. 

In de kapperszaak van mijn moeder zag ik elke 
dag hoe belangrijk het is om mensen een warm 
welkom te bieden en altijd klaar te staan voor 
een goed gesprek. Dat is waar ik mijn passie 
voor hospitality heb ontdekt.

Mijn loopbaan bracht me naar diverse lokale 
ondernemingen in Knokke-Heist, en nu ben ik 
maître in restaurant Blanco. Hier heb ik niet al-
leen geleerd om een team aan te sturen, maar 
ook wat het betekent om verantwoordelijkheid 
te dragen en een omgeving te creëren waarin 
iedereen zich welkom voelt. Deze waarden wil ik 
meenemen in mijn politieke ambitie.

Daarnaast vind ik het behoud van ons 
uniek plekje aan de Noordzee ook enorm 
belangrijk. De Noordzee verbindt elke 
Knokke-Heistenaar met trots, en deze 
zullen we koste wat het kost moeten be-
schermen.

Ik wil me inzetten voor een Knokke-Heist 
waar de lokale economie bloeit en waar 
mensen graag werken en wonen. Dankzij 
mijn werkverleden, weet ik hoe belangrijk 
het is om perspectief te bieden aan ieder-
een, van jong tot oud. 

Maar bovenal wil ik een stem zijn voor elke 
Knokke-Heistenaar. Het is mijn eerste stap 
in de politiek, maar ik ben vastbesloten om te 
luisteren naar de verhalen van anderen en sa-
men oplossingen te vinden. 

Als bewoner van een woning verkregen via 
het traject ‘betaalbaar wonen’ weet ik hoe be-
langrijk het is om een thuis te hebben in deze 
prachtige gemeente. 

Als we zuurstof willen geven aan de lokale 
economie, zal een toegankelijk huisbeleid 
een belangrijke stap zijn. Dat is iets wat veel 
bedrijven in onze gemeente ondervinden: 
personeel is goud waard voor kwalitatief on-
dernemerschap. 

LOKALE KWALITEIT, DAT IS KNOKKE-HEIST 

JOSHUA REVERSÉ

23

26



Gemeenteraadslid

33 jaar makelaar onroerende goederen

Lid raad van bestuur toerisme Knokke-Heist

Expert voorafgaandelijke schattingen 
nalatenschappen Vlabel 

Energiedeskundige EPC type A

Vice-ondervoorzitter Kamer van vastgoed 
experten (Kavex)

Docente lijfrente/openbare verkopen/land-
pacht/schattingen

Witgoud staat voor mij symbool voor alles wat 
kostbaar en betekenisvol is in mijn leven. Of het nu 
een fijne ketting of een stevige band is, de dubbele 
sluiting zorgt ervoor dat het witgoud veilig blijft, wat 
me herinnert aan het belang van het koesteren van 
waardevolle zaken—zowel materieel als de waar-
den en tradities die onze gemeenschap vormen.

Dit symbolisme zie ik terug in hoe we onze ge-
meente vormgeven. Neem bijvoorbeeld de nieu-
we hondenweide, een prachtige plek die honden-
eigenaren samenbrengt. Hier kan mijn witgouden 
hond Locky vrij spelen en nieuwe vriendjes ont-
moeten. De hondenweide is niet alleen praktisch, 
maar bevordert ook vreugde en gemeenschaps-
zin. Een foto van Locky’s blije gezicht zegt meer 

dan duizend woorden en toont de vreugde die 
voortkomt uit een goed doordacht initiatief dat 
mensen verbindt.

Net zoals een huisdier eigenschappen van zijn 
baasje weerspiegelt, belichaamt mijn ‘white 
golden’ hond kwaliteiten die ook in de politiek 
essentieel zijn: loyaliteit, betrouwbaarheid, recht-
vaardigheid en passie. Deze waarden draag ik 
als gemeenteraadslid hoog in het vaandel. Mijn 
passie voor onze witgouden stranden en onze 
welvarende gemeente drijft mij om een rechtvaar-
dig beleid na te streven, waarin het luisteren naar 
elke inwoner centraal staat en wij als bestuurders 
waakzaam zijn over de veiligheid van onze ge-
meenschap.

HIER KAN WITGOUDEN LOCKY ZIJN HARIGE 
VRIENDJES ONTMOETEN EN VRIJ SPELEN

KATRIEN SEURYNCK

Als derde generatie Kneistse voel ik een die-
pe verbondenheid met Knokke-Heist. Mijn 
trouw aan deze gemeenschap komt voort uit 
het standvastige en consequente beleid dat 
wijlen Burgemeester Leopold Lippens heeft 
uitgestippeld en dat u als inwoner verder mee 
bepaalt. Samen werken we eraan om Knok-
ke-Heist mooi en veilig te houden. Dit bete-
kent dat we nieuwe ontwikkelingen kritisch 
evalueren en dat we ons blijven inzetten voor 
een laag criminaliteitsniveau.

Knokke-Heist is een plaats van schoonheid, 
veiligheid en welvaart, en het is mijn missie 
om deze waarden te beschermen en te ver-
sterken. Samen met u wil ik ervoor zorgen 
dat Knokke-Heist blijft bloeien, met respect 
voor onze unieke identiteit en oog voor de 
toekomst van elke inwoner. Laten we bouwen 
aan een gemeenschap waarin iedereen zich 
thuis voelt, tradities worden geëerd, en waar 
we samen zorgen voor een veilige, mooie en 
rechtvaardige toekomst.
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ERVAREN EN INTEGER, COLLEGIAAL EN SAMENWERKEND
Het schepencollege, onder leiding van Burge-
meester Jan Morbee, heeft de afgelopen zes jaar 
intensief samengewerkt om onze gemeente te 
verbeteren. Vaak vergeten we hoeveel er daad-
werkelijk is veranderd met dank aan de samen-
werking met de gemeentelijke diensten. Denk 
bijvoorbeeld aan de vernieuwde straten zoals de 
Duinbergenlaan, Steenstraat, Heistlaan, Gustave 
Van Nieuwenhuyzestraat, Binnenhof, Sint-Se-
bastiaanpad, Sint-Jorisstraat, Azalealaan, Oude 
Hoekestraat, Patriottenstraat, Zeedijk Heist-West 
en rotonde Schapenbrug. Daarnaast zijn pleinen 
zoals het Burgemeester Frans Desmidtplein, As-
tridplein, Albertplein met de glazen koepel, en het 
Kraaiennestplein heraangelegd. 

Ook verschillende omgevingen hebben een op-
frisbeurt gekregen, zoals de Jonckheerestraat/
Weidestraat, de jaagpaden langs de Leopold- en 
Damse Vaart, de Kalfstraat en Zevekote. Meer-
dere straten zijn omgevormd tot fietsstraten, 
waaronder de Noordstraat, Sportlaan, Majoor 
Vandammestraat, Waterstraat en Zes Bochten. 

Onze invalswegen, zoals de Natiënlaan en de 
doortocht Heist, zijn grondig opgeknapt. Boven-
dien is er een nieuw landschapspark aangelegd, 
het Burgemeesters de Ghelderepark, en zijn er 
nieuwe fietsverbindingen gerealiseerd, zoals tus-
sen Westkapellestraat en Heulebrug (‘Stovepad’), 
tussen Westkapellestraat en Laguna Beach en 
tussen Fonteinestraat en Westkapelle. 

We hebben ook fors geïnvesteerd in moderne 
infrastructuur, waaronder LED-verlichting, glas-
vezelnetwerk, Shop&Go-parkeerplan, onder-
grondse afvalcontainers, elektrische laadpalen, 
zonnepanelen op de gemeentelijke gebouwen en 
de uitbreiding van het cameranetwerk. 

De aanleg van een boulodrome, de honden-
loopweide, de renovatie van de atletiekpiste, het 
nieuwe woonzorgcentrum Polderparel, het in 
aanbouw zijnde nieuwe dierenasiel zijn eveneens 
waardevolle toevoegingen aan onze gemeente, 
alsook de opmaak van het masterplan fiets en het 
hemelwaterplan.

Schepen Nick Wenmaekers, Antoine Geerinckx, Astrid Mestdach, 
Burgemeester Jan Morbee, schepen Tine Gobert, Philip Van Eeghem en Philippe Vlietinck.

GEMEENTEBELANGEN EN JEUGDIGE IDEEËN– EEN GOEIE MATCH 
Als Gemeentebelangen werken we ook aan de 
toekomst.  Bij de vorige verkiezingen heeft Burge-
meester Leopold Lippens het vertrouwen gege-
ven aan twee jonge inwoners om een schepen-
ambt op te nemen, Nick en Astrid. En met succes.

Burgemeester Jan Morbee presenteert op zijn 
lijst Gemeentebelangen maar liefst 10 kandidaten 

onder de 35 jaar.  10 jonge Knokke-Heistenaars 
die zich 100 % willen inzetten op de toekomst.  

Want de jeugd is de toekomst.  We moeten  
durven vertrouwen geven, zoals onze overleden 
Burgemeester ook heeft gedaan. 

Schepen Nick Wenmaekers – Schepen Astrid Mestdach – Mike Deleersnyder – 
Chaëlle Dagraed – Sébastien Matthys – Xira Geeraerts – Burgmeester Jan Morbee – 

Camiel Vandecavey – Tatsiana van de Luijster – Joshua Reversé – Gaëlle Six

En we zijn nog niet klaar. Momenteel werken we 
aan de vierde fase van de doortocht Heist, de 
fietstunnel bij stadion De Taeye, Vissershuldeplein, 
Heldenplein, Gemeenteplein, Verweeplein, de 
vernieuwing van de Zoutelaan en het Oosthoek-
plein, de Cantelmolinie, diverse waterzuiverings-
projecten, het scholencomplex Het Anker, en nog 
vele andere projecten die zich in de studiefase 
bevinden.

Zonder natuurlijk ons belangrijkste project, het 
nieuwe casino te vergeten dat eindelijk uit de start-
blokken is geschoten.

Deze inspanningen getuigen van een voortduren-
de inzet om onze gemeente te moderniseren en 
leefbaarder te maken voor iedereen.

De jarenlange ervaring van onze groep is de ga-
rantie dat alles verder goed zal uitgevoerd en er 
steeds nieuwe projecten zullen gerealiseerd wor-
den in samenwerking met onze inwoners.

We rekenen op uw verdere steun.



GOEDE MILIEUZORG
Gemeentebelangen wil samen met 
alle inwoners zorgen voor een leefbare 
en prettige omgeving. We streven naar 
goed onderhouden wegen, verzorgde 
parken en pleinen, en een diversiteit 
aan winterharde beplantingen. Daar-
naast zetten we ons in voor het ver-

minderen van lawaai en het tegengaan 
van milieuhinder. Dit kunnen we echter 
alleen bereiken door samen te werken. 
Laten we de handen ineenslaan om 
onze gemeente tot een nog mooiere 
plek te maken!

BIJEN EN BLOEMEN
Wij zijn al jaren een voorbeeld in heel 
België voor het beschermen van de 
bijen.  Onder impuls van wijlen Burge-
meester Lippens werden in heel de 
gemeente bloemenweiden aangelegd 
die voldoende nectar moeten geven 
aan de bij.  Ook de andere bloemen-
perken en bloembakken worden maxi-
maal gepland met bloeiende planten, 
liefst winterhard.  Maar in het voorjaar 
kunnen we ook genieten van narcissen, 
tulpen en andere bolgewassen. 

VEILIGHEID 
Onze lokale politie is een goed werken-
de dienst aan de bevolking.  Meer dan 
90 % van onze inwoners voelt zich  hier 
veilig.  Door bijkomende camera’s te 
plaatsen, door terug het principe van 
wijkagent te herwaarderen, door meer 
agenten in de straat en op het strand, 
wil Gemeentebelangen het veiligheids-
gevoel nog verbeteren.  De gemeente 
investeert jaarlijks meer dan 10 miljoen 
euro voor politie en veiligheid.  Door dit 
te blijven doen kunnen we de criminali-
teit verder aanpakken.
 



STRANDKLEDINGREGELS  
HANDHAVING
Het gebruik van pictogrammen om be-
woners en toeristen te wijzen op de re-
gels, zoals het dragen van strandkleding 
uitsluitend op het strand en de dijk is toe-
gelaten, is uniek voor de Vlaamse kust. 
Dit dankzij Gemeentebelangen. Dit soort 
maatregelen, ondersteund door het 
zeer streng handhaven via verbaliseren, 
is gericht op het versterken van de leef-
baarheid en het behoud van een goede 
uitstraling van de badstad.  Dit moet zeer 
sterk politioneel ondersteund worden.

INBRAAKPREVENTIE:   
SENSIBILISERING VAN 
BEWONERS
We moedigen alle bewoners van ap-
partementen aan om ervoor te zorgen 
dat de inkomdeur steeds gesloten is. 
Op deze eenvoudige manier kunnen 
we gelegenheidsdieven buiten hou-
den. Door affiches op te hangen in de 
inkomhallen, herinneren we de bewo-
ners eraan om alert te blijven.

FIETSEN GRAVEREN
We zorgen niet alleen voor verzorgde 
fietspaden, maar ook voor de fiets zelf.  
Naast het jaarlijkse bezoek van de poli-
tie aan de verschillende scholen om de 
fietsen na te zien, is er ook het graveren 

van de fietsen om zo fiestdiefstallen 
tegen te gaan.  Dit unieke systeem die 
gelinkt is aan jouw identiteit zorgt dat 
verloren of gestolen fietsen snel bij de 
eigenaar terug komen.

OVERLAST OP HET STRAND
Op bepaalde momenten in de zomer is 
er en duidelijke overlast op en rond het 
strand.  Onder impuls van Gemeente-
belangen en Burgmeester Jan Morbee 
is er een duidelijk beleid bij hoge tem-
peraturen. ‘FLASH KNOKKE HOT’ wil 
zeggen verstrengd politioneel toezicht, 
niet alleen op de dijk en de stranden, 
maar ook de invalswegen worden ex-
tra in de gaten gehouden.  Indien te 
druk kan Knokke-Heist zo voor bezoe-
kers afgesloten worden. Zo willen wij de 
overlast onder controle te houden.  



STRATEN EN PLEINEN
De laatst jaren is er onder impuls van 
Gemeentebelangen een nieuwe visie 
ontwikkeld over straten en pleinen. 
Straten en pleinen moeten groener en 
aangenamer zijn.  Meer menselijk dan 

het straatbeeld van vroeger.  Dit zijn we 
nu stuk voor stuk aan het uitrollen.  Mooi 
voorbeeld is de metamorfose van de 
Graaf D’Ursellaan in Heist die nu een 
echte winkelboulevard is geworden.

KUNST EN CULTUUR
Al jaren is Knokke-Heist, door de be-
zieling van Gemeentebelangen, met 
zijn beelden in de stad een voorloper 
van kunst in de open ruimte.  Door deel 
te nemen aan Beaufort kunnen we dat 
nog extra in de picture stellen.  Het werk 
van de Brit Richard Deacon is een blij-
ver die in het Burgemeesters De Ghel-
dere park voor altijd zal blijven staan.  
Het organische werk in roestvrij staal 
heeft vier zijden en deze zijn volgens de 
windrichtingen ingepland.  Zo krijgen 
we jaar na jaar bijkomende kunstwer-
ken in onze gemeente.

GEMEENSCHAPS-
WACHT
Sedert enige tijd zijn de ge-
meenschapswachten in het 
straatbeeld verschenen.
Deze moeten als aanwezige 
in het straatbeeld de proble-
men melden aan de respec-
tievelijke diensten, maar ook 
ter beschikking staan van de 
inwoner als hij een probleem 
of een vraag heeft. 

DRONES
Sedert kort beschikt de politie over 
een zeer efficiënt ‘wapen’ tegen inbra-
ken, overlast en criminaliteit.  Door de 
snelle interventie van drones kunnen 
dieven gevolgd worden en snel gevat.  
Bij overlast kunnen ze de menigte in 
de gaten houden en personen identi-
ficeren.  Een absolute noodzaak vol-
gens Gemeentebelangen om deze 
drones zo veel als nodig in te zetten.

REDDERS
Het is dit jaar nogmaals bewezen hoe 
nuttig redders op het strand zijn.  On-
danks de moeilijke taak om mensen 
te overtuigen van de gevaren van de 
Noordzee, slagen ze er toch in om hun 
opdracht goed uit te voeren.  Wij zijn 
de eerste badstad in Vlaanderen die 
redders op het strand hebben, en dat 
vinden we voor onze inwoners en be-
zoekers belangrijk.



Stem voor meerdere kandidaten, iedere stem is een volwaardige stem.

STERK IN KNOKKE-HEIST
gemeentebelangenkh.be   |   hallo@gemeentebelangenkh.be

1 Morbee Jan 17 Bailyu Anne

2 Mestdach Astrid 18 Matthys Sébastien

3 Vlietinck Philippe 19 Dagraed Chaëlle

4 Wenmaekers Nick 20 Deleersnyder Mike

5 Geerinckx Antoine 21 Geeraerts Xira

6 Gobert Tine  22 Vandenberghe Tine

7 Van Eeghem Philip 23 Vlietinck Freek

8 Muyllaert Michael 24 van de Luijster Tatsiana

9 Costers Nadine 25 Buysse Céline

10 Bodyn Olivier 26 Reversé Joshua

11 De Plecker Kelly 27 Van Hautekerke Charlotte

12 Seurynck Katrien 28 Demeestere Guy

13 Vandecavey Camiel 29 De Bodt Nicole

14 Six Gaëlle 30 Sterckx Dirk

15 Warnier Henk 31 Lippens Valery

16 van der Hooft Kathleen

Gemeentebelangen
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